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(C) The role of technology in shaping human creativity 中的 shape
語意包含帶來巨大的影響（Collins Bobuild English Language 
Dictionary: Something that shapes a particular situation or activity 
is the most important factor in causing it to develop in the way it 
does.），本選項意指科技在人類創造的過程中扮演極重要的

角色。這與文章中描述 AI 能協助人類的創造力（AI has the 
potential to complement human creativity）語意相去甚遠。 
 
(E) The intersection of AI and analysis of human experience 中提

到 analysis of human experience，但依據內文“By analyzing vast 
amounts of data….”，「分析人類經驗」實為 AI 助益文學的功

能之一，並非兩個不同領域的交錯。 

維持原答案

(B) 

46 

文章描述協商須理解對方、識別出對雙方各自具有情感價值

的事物，並試圖透過提供最少的讓步來創造雙贏的局面

（Negotiation is all about understanding the other side, identifying 
things of emotional value for each party, and trying to create a 
win-win situation by offering the least concessions.），協商者需

要具備上述技巧以引導協商對話。另外，在第二段也提到，

在任何談判中，戰略性地導航關鍵點至關重要（ In any 
negotiation, it’s crucial to navigate key points strategically...）。

(C) To understand what the other party feels is essential in 
negotiations 只描述其中一項技能（理解對方），卻不包含另

外兩種技能，如文章第三段提到的 your emotional bond（雙方

情感聯繫下的情感）與 assuming their mortgage...（接管抵押貸

款的讓步策略）。 

維持原答案

(A) 

 


